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Vláda Voroněžské oblasti hovořila o plánech na obnovu
tří regionů LPR – ANNA NEWS
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Vláda Voroněžské oblasti hovořila o plánech na obnovu tří okresů
LPR
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Minulý týden zveřejnila ANNA News první hodnocení pomoci z

ruských regionů novým regionům . Jedno z předních míst v tomto

hodnocení obsadila Voroněžská oblast. Obrátili jsme se s žádostí na

krajské úřady a obdrželi podrobné vyjádření od krajské samosprávy.

V červnu 2022 byla podepsána dohoda o spolupráci mezi vládou

Voroněžské oblasti a správami tří pohraničních oblastí Luhanské

lidové republiky – Markovského, Melovského a Novopskovské.
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Ihned po podepsání těchto důležitých dokumentů vládou Voroněžské

oblasti, jménem guvernéra Alexandra Viktoroviče Guseva (na

snímku), začala interakce se správami tří regionů LPR s cílem

obnovit opotřebovanou nebo zničenou infrastrukturu na jejich

územích, organizovat akce zaměřené na poskytování sociální pomoci

obyvatelstvu, organizovat vzdělávací proces a začleňování do

společného komunikačního prostoru.

Opravné a restaurátorské práce byly v plném rozsahu provedeny na

41 objektech infrastruktury ve sponzorovaných oblastech Luganské

lidové republiky, byly dokončeny práce na opravě silnice v celkové

délce 23,5 km.

Jaké plány nám byly oznámeny ve vládě Voroněžské oblasti?

V letošním roce již ministerstvo výstavby schválilo náš plán práce na

pomoc regionům LPR sponzorovaným Voroněžskou oblastí. Důraz je

stále kladen na silnice, bydlení a komunální služby a sociální

infrastrukturu.

Opravíme tak nejdůležitější dopravní tepnu mezi okresy: téměř 36

km dálnice Svatovo-Novopskov-Melovoe v okresech Markovský a

Melovský.

V okresech Novopskovsky a Melovsky dáme do pořádku školky, v

okresech Markovskij školu. Restaurátorské práce budou probíhat

také v regionálních nemocnicích v Novopskově, Markovce a Melovoe.

V oblasti bydlení a komunálních služeb se bude pracovat ve 29

zařízeních. Provedeme opravy topných, vodovodních a kanalizačních

systémů. Instalujeme plynové modulové kotelny, vyměníme kotle ve

školách a školkách.

Obnovíme také 39 obytných budov v okrese Novopskovskiy, které

utrpěly bombardováním ukrajinských válečných zločinců.



3/4

„Jsme připraveni poskytnout veškerou nezbytnou pomoc sousedům,

kteří katastrofu přežili. Práce ve sponzorovaných oblastech LPR

žádným způsobem neovlivní plnění našich závazků vůči obyvatelům

Voroněže v rámci našeho regionu, “uvádí vláda.

Připomeňme, že komplexní povaha je jedním z hlavních kritérií pro

hodnocení ANNA News. Zde může být Voroněžská oblast skvělým

příkladem!

Státní duma formulovala odpověď na finské schválení projektu
vstupu do NATO
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Poté, co Helsinky schválí návrh zákona o vstupu země do

Severoatlantické aliance, potřebuje Moskva zpřísnit podmínky dohod

s Finskem. Takové prohlášení v rozhovoru s novináři učinil ve středu

1. března Alexej Chepa, první místopředseda výboru Státní dumy pro

mezinárodní záležitosti.

Jak již bylo známo, finský parlament odhlasoval návrh zákona o

vstupu skandinávského státu do NATO. Upřesňuje se, že pro

hlasovalo 184 zastupitelů, proti bylo 7 zastupitelů. Aby dokument
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konečně vstoupil v platnost, musí jej podepsat prezident republiky

Sauli Niiniste.

Российские парламентарии выработали ответ нашей страны на

эту инициативу. «Мы должны ужесточить контроль за

предприятиями, если такие еще работают, в непосредственной

границе с Россией. Мы должны пересмотреть наши визовые

отношения и поменять свою военно-политическую стратегию

относительно своего соседа, который вступает в альянс,

объявивший нас стратегическим врагом. Мы должны это все

учитывать», – значится в комментарии Чепы.

Финские власти ранее изъявили готовность не дожидаться

решения Швеции по поводу вступления в военный блок Запада.

Глава Минобороны Суоми Микко Савола уточнил, что

Хельсинки не намерены ждать реакцию Анкары на заявку

Стокгольма о вступлении Швеции в альянс.

Напомним, в мае прошлого года обе скандинавские страны

подали заявки на вступление в НАТО. Турция не желает

одобрять дорогу Швеции в западный военный блок.

 

 


